
 Together for Climate Justice! 

 

 

 

 

 

 

Route: https://en.mapy.cz/s/deduletavu 

 
Start / Finish:  Bahnhofsplatz, 15526 Bad Saarow 

 Date: Sa. 15. July 2023, 10:30 am – 4:00 pm 
 
Approach: Train RB35 at 10:01 am from Fürstenwalde. Meeting time 10:30 am. 

Sign up / further information:  

https://greeningafricatogether.org/climaterun23  

 

➢ Meet at 10:30 am next to Bad Saarow Bahnhof (Start).  

➢ Walk through the forest to reach the permaculture Project of Alle hand in Hand e.V. and TU 

Berlin. Meet participants of In(n) to the green project module. Get to know project.(15-

20min)(Point 2) 

➢ Walk towards Annenhof, continue in woods and farmland to enjoy nature around Pieskow. 

Heading towards Braunberg to second Jury point (5). 

➢ Head towards Scharmutzelsee and Schwedenhaus, Walk along the Lake until Liegewiese to 

official end of route 16:00 pm (Finish). You can take the regio train at Bad Saarow -Pieskow. 

No need to do the total distance! Tipps for the activities to do after the Climate Walk: Swimming and 

picnic at Liegewiese, Visit See Balkon, Visit Saarow Therme or discover the Kletterwald. 

Please remember to pack: Enough water and snacks, insect protection, sun creme and bathing suit in 

case you wish to join swim at lake after the Walk.  

Calculation of the total donation amount: Adding the kilometres from the Climate Walk Berlin to the 

kilometres walked from your walking partner in the partner country. Multiply with the amount/km. 

Scan for route 

https://greeningafricatogether.org/climaterun23


 Gemeinsam für Klimagerechtigkeit! 

 

 

 

 

 

 

Route: https://en.mapy.cz/s/deduletavu 

 
Start / Ziel:  Bahnhofsplatz, 15526 Bad Saarow 

 Datum: Sa. 15. Juli 2023, 10:30 – 16:00 Uhr 
 
Anfahrt: Mit der RB35 um 10:01 Uhr ab Fürstenwalde. Treffpunkt 10:30 Uhr. 

Anmeldung / Weitere Infos:  

https://greeningafricatogether.org/climaterun23  

 

➢ Start der Klimawanderung: Bahnhof Bad Saarow. 

➢ Wandern durch den Wald zum Permakultur Projekt von Alle Hand in Hand e.V. und TU Berlin. 

Treffen mit Teilnehmenden des In(n) to the green Projektmoduls (2). 

➢ Weiter in Richtung Annenhof, durch Wald und Ackerland, um die Natur rund um Pieskow zu 

genießen. In Richtung Braunberg, zweiter Jury-Punkt (5).  

➢ Am Ende, in Richtung Scharmützelsee und des Schwedenhauses entlang bis zur Liegewiese 

(Offizielles Ende (Finish). Rückfahrt ab Bahnhof Bad Saarow-Pieskow möglich! 

Es muss nicht die gesamte Strecke gelaufen werden! Tipps für Unternehmungen nach dem Klimalauf: 

Schwimmen und Picknick auf der Liegewiese, Besuch Seeterrasse, Bad Saarow Therme, Kletterwald. 

Bitte mitnehmen: Genügend Wasser und Snacks, Insektenschutz, Sonnencreme und Badesachen. (es 

gibt auch eine Einkaufsmöglichkeit in Zielnähe.) 

Für die Spendensumme werden die gelaufenen Kilometer der/s afrikanischen Partners, mit denen der 

auf der Klimawanderung Bad Saarow zurückgelegten, zusammengerechnet und mit der Spende/km 

multipliziert. 

Scan for route 

https://greeningafricatogether.org/climaterun23

